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Abstract (en)
There is described a double-face circular knit (knitwear) comprising two concentric lengths of knit webs (1,1') and an in-between spacer structure,
wherein the spacer threads (2) are optionally textured coarse-filament multifilament yarns, optionally in combination with monofilaments, the distance
between the two lengths of knit web is from 0.3 to 8 mm, the stitch density corresponds to a machine gauge from E 16 to E 32, and the density
of the spacer threads is between 150 and 250 threads per cm<2>. Preferably, all the yarns of the double-face circular knit are made of the same
polymer. Also described are the production and use of this double-face circular knit. <IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird eine doppelflächige Rundstrickware mit zwei konzentrischen Gestrickbahnen (1,1') und einer dazwischenliegenden
Abstandsstruktur, die als Abstandshalterfäden (2) gegebenenfalls texturierte grobfibrillige Multifilamentgarne, gegebenenfalls in Kombination
mit Monofilamenten, aufweist, wobei der Abstand zwischen den beiden Gestrickbahnen 0,3 bis 8 mm beträgt, die Maschendichte einer
Maschinenteilung von E 16 bis E 32 entspricht und die Dichte der Abstandsfäden zwischen 150 und 250 Fäden pro cm² liegt. Vorzugsweise
bestehen alle Garne für die doppelflächige Rundstrickware aus demselben Polymer. Ferner wird die Herstellung und die Verwendung dieser
doppelflächigen Rundstrickware beschrieben. <IMAGE>
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